



Scaffolder (m/f) (ID: BY-BAU-629)

We are looking for a second-generation medium-sized scaffolding company for a scaffolding builder (m/f/d) or scaffolding helper (m/f/d). The vacancy must be filled full-time in the long term.

Tasks:

- Scaffolding
- Scaffolding components maintain, store and transport

Requirements:

- German knowledge minimum B1, but if your mother tongue is either French, Spanish, Bosnian, Romanian, Dutch or Italian, German knowledge at an A1 level is sufficient
- Experience in scaffolding is beneficial
- Physical resilience
- Dizzy free
- Class B driving licence is an advantage, but not a mandatory requirement, as a daily return is guaranteed

Frame conditions and benefits for employees:

- Employment contract: unlimited, beginning on 01/02/2019
- Working time: full time
- Start for work: 07:00 am
- Attractive remuneration by tariff
- Support in all day-to-day matters (administrative procedures, language courses, etc.)
- Provide accommodation if needed

Location: 91522 Ansbach, Bavaria, Germany.

Please send your application in German or English to:
ZAV-IPS-Bayern@arbeitsagentur.de by referring to **BY-BAU-629**.

For further assistance, please contact us. We'll be happy to provide further assistance.

The International Placement Service Bavaria supports your job-seeking in Germany. We are a department of the German Federal Employment Agency. Our services are free of charge. Citizens of EU Member states may have the possibility to receive financial support (for example travel expenses, language course).



Gerüstbauer (m/w) (ID: BY-BAU-629)

Wir suchen für ein mittelständisches Gerüstbauunternehmen in der zweiten Generation einen Gerüstbauer (m/w/d) oder Gerüstbauhelfer (m/w/d). Die Stelle ist langfristig in Vollzeit zu besetzen.

Ihre Aufgaben:

- Gerüstbau
- Gerüstbauteile warten, lagern und transportieren

Ihr Profil:

- Deutsch Kenntnisse Minimum B1, aber wenn Sie als Muttersprache Französisch, Spanisch, Bosnisch, Rumänisch, Niederländisch oder Italienisch haben, reichen Deutschkenntnisse auf dem Niveau A1
- Erfahrung im Gerüstbau von Vorteil
- Körperliche Belastbarkeit
- Schwindelfrei
- Führerschein Klasse B ist von Vorteil, aber keine zwingende Voraussetzung, da eine tägliche Rückkehr gewährleistet ist

Rahmenbedingungen:

- Arbeitsvertrag: unbefristet, Beginn 01.02.2019
- Arbeitszeit: Vollzeit
- Arbeitsbeginn: 7:00 Uhr
- Attraktive Vergütung nach Tarif
- Unterstützung bei allen alltäglichen Angelegenheiten (Behördengänge, Sprachkurs, etc.)
- Bereitstellen einer Unterkunft bei Bedarf

Ausübungsort: 91522 Ansbach, Bayern, Deutschland

Bitte senden Sie Ihre Bewerbungsunterlagen an ZAV-IPS-Bayern@arbeitsagentur.de und geben Sie dabei die Stellen-ID **BY-BAU-629** des Angebotes an.

Wenn Sie weitere Fragen haben, setzen Sie sich mit uns in Verbindung.
Wir helfen Ihnen gerne weiter.

Der Internationale Personalservice Bayern hilft Ihnen bei der Arbeitssuche in Deutschland. Wir sind Teil der staatlichen Arbeitsagentur. Unser Service ist kostenlos. EU-Bürger/Bürgerinnen können eventuell eine finanzielle Hilfe bekommen (z.B. Reisekosten, Sprachkurs).